
Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.
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Ontsluiting Varsenare Noord:

Schepencollege blijft blunderen 
Het schepencollege besliste onlangs om een proefopstelling te maken voor het plaatsen van een tractorsluis.  
Die sluis komt langs de Legeweg ter hoogte van het kruispunt met de De Manlaan te liggen. 

Studiebureau Vectris maakte een wijkmobiliteitsplan op voor de deelgemeente Varsenare. Het plan bevat  
een tweetal scenario's waarvan het concept ‘Varsenare als één grote kamer als Zone 30’ de voorkeur krijgt  
van het schepencollege. Vectris stelde het plan voor op dinsdag 6 juli 2021 in het Sport- en Cultuurcentrum  
in Varsenare. U kan dat plan raadplegen op de website van de gemeente Jabbeke. Scan dus snel de QR-code. 

WAT HOUDT ‘VARSENARE ALS ÉÉN GROTE KAMER ALS ZONE 30’ PRECIES IN?

In het geselecteerde scenario wordt de Legeweg aangeduid als ontsluitingsweg voor de noordelijke woonwijken. En er is  
helemaal geen knip aan het bewuste kruispunt. Wel voorziet het scenario een knip in de Zandstraat tussen de De Manlaan  
en de Grote Moerstraat. 

De aanleg van de tractorsluis is blijkbaar een beslissing van het schepencollege in strijd met het voorstel van het studiebureau 
en is opnieuw een blunder in het dossier Varsenare Noord. De ontsluiting van het oostelijke deel van de noordelijke  
woonwijken zal verlopen via de Popstaelstraat en vervolgens via de daarvoor ongeschikte Zandstraat. Bovendien zullen  
de ondoordachte verkeersremmers in de Popstaelstraat tot heel wat gevaarlijke verkeerssituaties leiden. 

Het westelijke deel wordt ontsloten via de Westernieuwweg. Dat zal eerst chaos veroorzaken ter hoogte van Vrije Basisschool  
De Wassenaard en vervolgens het dorp onveilig maken op weg naar de reeds overvolle Gistelsteenweg. In de verkeers- 
commissie heeft de N-VA op die problematiek gewezen en gevraagd om tijdens de proefopstelling metingen uit te voeren  
in die straten. Mits heraanleg met een vrijliggend fietspad kan een ontsluiting via de Legeweg een oplossing bieden. Het is 
jammer dat er bij de heraanleg van de Legeweg tussen de Westernieuwweg en de Popstaelstraat enkele jaren geleden geen 
vrijliggend fietspad voorzien werd.

Ontsluiting 
Varsenare Noord
blijft een probleem"

Han Vermaut, gemeenteraadslid
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N-VA Jabbeke zet in op 
burgerparticipatie
Wist u dat de zittingen van de gemeenteraad en de  
verschillende gemeenteraadscommissies vrij toegankelijk  
zijn? Waarschijnlijk niet, want er komen weinig burgers naar-
toe. Maar volgens de cd&v hebben de inwoners van Jabbeke 
geen interesse erin of zijn ze tevreden met het gevoerde beleid.

De N-VA plaatst vraagtekens bij die beweringen. Daarom wil  
ze u beter informeren over het tijdstip en de agenda van de  
zittingen. En vooral, weet dat u welkom bent.

Online vergaderingen live te volgen tijdens corona

Tijdens de coronapandemie gingen de gemeenteraden en  
commissievergaderingen noodgedwongen online door en van 
thuis uit. De vergaderingen kon u live volgen of achteraf  
bekijken. Wat blijkt? Heel wat Jabbeekse burgers toonden  
interesse. Zo kregen we talloze reacties op onze tussenkomsten 
en de bij momenten kolderieke ‘optredens’ van de burgemeester 
en bepaalde schepenen.

Opname zonder beeld of onderverdeling na corona

Na het opschorten van de coronamaatregelen besloot de cd&v 
om terug te keren naar de oude gebruiken. De vergaderingen 
worden nog opgenomen, maar zonder beeld en zonder onder-
verdeling. Bent u geïnteresseerd in een bepaald agendapunt? 
Dan bent u verplicht om de hele opname te beluisteren. Met  
een beetje geluk kan u gokken welk raadslid aan het woord is. 
De tussenkomsten van de oppositie? Die worden zelfs niet  
meer in het schriftelijke verslag opgenomen.

Te duur om vergaderingen te livestreamen?

Op 19 december 2022 stelde raadslid Piet Berton op de  
gemeenteraad voor om de burgers opnieuw de mogelijkheid 
te geven de vergaderingen live te volgen of nadien te bekijken. 
Maar volgens de burgemeester is dat te duur. De camera’s 
zouden bijna 82.000 euro kosten en er zouden twee personeels-
leden voor ingezet moeten worden. Naast de eerder gemaakte 
kost van ongeveer 43.000 euro voor de geluidsopnames is dat 
te duur. Door de hoge kostprijs, de beperkte interesse en de 
bijkomende personeelslasten werd voorgesteld om het idee niet 
verder uit te werken.

En al die andere kosten dan?

In onze gemeente gebeuren heel wat uitgaven met de natte  
vinger. Wist u dat de cd&v-ploeg op kosten van de Jabbeekse 
burger zonder enig advies of zonder enige deskundige  
begeleiding twee mastodonten van beeldhouwwerken heeft 
aangekocht? En dat voor zo’n 165.000 euro? Wist u dat het 
jaarlijkse onderhoud van de sportvelden en de subsidies voor 
ontwikkelingshulp grote sommen opslorpen?

N-VA Jabbeke wil investeringen voor onze inwoners

Investeren in democratische participatie en informatie- 
verstrekking voor de burger vindt cd&v blijkbaar niet  
interessant. Net zoals het opwaarderen van het gemeentelijke 
debat. Of wil men vermijden dat u weet dat buiten de bevoegde 

schepenen geen enkel gewoon cd&v-raadslid ooit een tussen-
komst in de gemeenteraad heeft gedaan? Of dat bepaalde cd&v-
raadsleden nog geen vijf procent van de vergaderingen hebben 
bijgewoond? Of dat bepaalde schepenen hun dossier zwak 
beheersen en amper uit hun woorden komen? Kwatongen  
beweren dat burgemeester Casteleyn tegen camera’s is, omdat 
zijn schoenen onvoldoende in beeld komen. N-VA Jabbeke 
durft te stellen dat cd&v maar al te goed beseft dat haar jaren-
lange electorale dominantie in belangrijke mate te danken is 
aan haar inspanningen om de Jabbeekse inwoners onwetend te 
houden. Maar Abraham Lincoln zei het al: “You can fool some 
of the people all of the time and all of the people some of the 
time, but you cannot fool all of the people all of the time.” 

Bij de vorige verkiezingen stemde voor het eerst minder dan 
vijftig procent van de Jabbeekse kiezers voor de cd&v. Maar 
door het kiessysteem veroverde ze toch de meerderheid aan 
zetels. Maar u, de N-VA en de cd&v weten dat de kentering is 
ingezet. Slinkse trucs om u ongeïnformeerd te houden, kunnen 
daaraan niets veranderen.

N-VA Jabbeke wil burgerparticipatie  
versterken door vergaderingen  
te livestreamen.

Gemeenteraadsleden Piet Berton en Han  
Vermaut willen vergaderingen livestreamen.
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Dan toch geen nieuwe houtkanten
De gemeenteraad keurde een voorstel van gemeenteraadslid Marleen Vanden Broucke goed. Zij wil dat er nieuwe houtkanten 
aangeplant worden. En dat bestaande houtkanten op gronden en zones die de gemeente beheert of in eigendom heeft,  
uitgebreid worden. Het voorstel kadert in een projectoproep van Vlaams minister Zuhal Demir. Jammer genoeg wordt het 
goedgekeurde voorstel toch niet uitgevoerd.

Houtkanten? Wat zijn dat?

Houtkanten zijn lijnvormige landschaps-
elementen die bestaan uit bomen en 
struiken. Ze geven onze landelijke  
streken hun typische karakter en zijn 
belangrijk voor een klimaatbestendig  
en biodivers platteland. 

Zijn er meer houtkanten nodig?

Er zijn steeds minder houtkanten in 
Vlaanderen en de kwaliteit ervan gaat 
achteruit. Minister van Omgeving 
Zuhal Demir besliste daarom om actie 
te ondernemen en werkte vorig jaar een 
Houtkantenplan uit. Ook de openbare 
besturen worden aangespoord om er 
werk van te maken. 

Wat concreet ging er gebeuren?

Onze fractie deed enkele voorstellen 
zoals de aanplant van:

    een nieuwe bomenrij langs de  
Aartrijksesteenweg;

    nieuwe beuken langs de Isenbaert-
straat ter vervanging van de  
bestaande die in verval zijn;

    een heg langs de baan naast  
de begraafplaats aan de Aartrijkse-
steenweg;

    heggen langs de twee mountainbike-
routes in de gemeente.

Goedgekeurd voorstel wordt niet 

uitgevoerd

Tijdens de vragenronde van de gemeen-
teraadszitting van 24 april 2023 infor-
meerde gemeenteraadslid Marleen  
Vanden Broucke naar de stand van  
zaken. Groot was onze verwondering 
toen het bestuur antwoordde dat het 
projectvoorstel niet tijdig kan worden 
ingediend. Het is nog niet zeker of 

daarvoor een tweede oproep gelanceerd 
wordt, waardoor de kans groot is dat  
Jabbeke de boot en de subsidie zal  
missen. Het is geen evidentie in onze  
gemeente om vanuit de oppositie een 
voorstel goedgekeurd te krijgen.  
Gewoonlijk worden onze voorstellen 
weggestemd. Nu wordt een goedgekeurd 
voorstel zelfs niet eens uitgevoerd.  
Dat getuigt van een slecht bestuur en 
weinig respect voor de oppositie.

Kunstbeleid zonder visie
Er is in Jabbeke geen beleid voor de aankoop van kunstwerken ter verfraaiing van de gemeente: geen visie, planning, budget-
tering, advies of begeleiding door mensen met kennis van zaken. Gewoon uit de losse pols worden kunstwerken aangekocht. 
Een onverantwoorde manier om met belastinggeld om te gaan, vindt gemeenteraadslid Marleen Vanden Broucke.

Waarom precies vind je dat er op een onverantwoorde manier 
met belastinggeld wordt omgegaan?
Marleen: “Kunstwerken kunnen bepaalde locaties in onze 
gemeente opwaarderen en N-VA Jabbeke heeft waardering voor 
de kunstenaar en zijn werken. Maar we gaan niet akkoord met 
de manier van aanpak door de gemeente. Meer zelfs, er is  

helemaal geen plan van aanpak, geen procedure en geen visie. 
Waar komen de kunstwerken te staan? Hoeveel geld kost  
dat de inwoners van Jabbeke? Daarover is niets terug te vinden 
in de beleidsnota en ook niet in de meerjarenplanning.  
Hoe gebeurde de waardebepaling van het kunstwerk? Welke  
en hoeveel kunstwerken heeft de kunstenaar de laatste  
vijftien jaar verkocht en aan welke prijs? Daarom kwam ik  
tussenbeide tijdens de gemeenteraad.”

Hoe kunnen kunstwerken wel op een verantwoorde manier 
aangekocht worden?
Marleen: “Er is nood aan een objectivering van de aankoopprijs 
door externe deskundigen. De huidige manier van werken 
voedt het idee dat de nieuwe kunstwerken niet op een  
objectieve manier aangekocht zijn. De cultuurraad zou een 
positief advies gegeven hebben, maar waar is het verslag?  
Op de website van de gemeente dateert het laatste verslag van 
september 2022. Dat zegt veel over het belang dat het bestuur 
hecht aan de bijeenkomsten van de adviesraden. Waarom 
schrijft de gemeente geen wedstrijd uit met een degelijk  
wedstrijdreglement? Zo kunnen meerdere kunstenaars  
deelnemen.”

Jammer genoeg geen nieuwe houtkanten

De meerderheid gaat op een onverantwoorde  
manier om met belastinggeld.
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Waarom zijn de inwoners bezorgd?
Er verdwijnen parkeerplaatsen en in de plaats daarvan komen er bloembakken die evenveel plaats innemen als een auto. 
Die bakken hebben als doel de snelheid van auto’s te verlagen. Maar volgens inwoners heeft het studiebureau twee  
cruciale denkfouten gemaakt: 

1     Er is nu al een parkeerproblematiek in de gehele kern van Stalhille.

2     Snelheidsbeperkende maatregelen zijn niet nodig in een straat waar niet te snel gereden wordt.

Wordt er geluisterd naar de bezorgdheden van de inwoners?
Men zal de plannen herzien. Nu kan de verkeerscommissie zich dus over het dossier buigen. De bevoegde schepen  
werd gevraagd om een snelheidsmeting en een parkeerstudie voor te leggen, en om het advies in te winnen voor een 
gedeeltelijke tonnagebeperking bij het inrijden vanaf de lichten. De vraag om een alternatief plan te bestellen bij een 
andere leverancier werd geweigerd. Maar de bevoegde schepen neemt de bezorgdheden mee naar het eerstvolgende 
overleg met het studiebureau. 

Wat wil N-VA Jabbeke voor de bezorgde inwoners?
N-VA Jabbeke wil dat er rekening wordt gehouden met de bekommernissen van de inwoners.

U hebt misschien al gehoord dat de Spanjaardstraat wordt heraangelegd. Er komt een gescheiden rioleringsstelsel. 
Maar heel wat inwoners van Stalhille zijn bezorgd. En die bezorgdheden over de voorgestelde plannen uitte  
Piet Berton tijdens de gemeenteraad van 24 april 2023.

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met tienduizenden N-VA-leden gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.

Kritische blik op plannen Spanjaardstraat
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